
KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO
SVET KS LJUBNO 

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel.  031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000

Št. dok.: P-26/2025

Ljubno, 12. 3. 2025

ZAPISNIK  14.  redne  seje  Sveta  Krajevne  skupnosti  Ljubno, 
ki je bila v sredo, 12. marca 2025, ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno.

Prisotni člani  sveta:  Pavla  Bassanese,  Bojanka Bec,  Matjaž  Toman,  Vilko  Praprotnik,
Dejan Šparakl, Miran Dežman, Milan Potočnik in župan g. Ciril Globočnik

Opravičeno odsotni: Marija Habjan, Sonja Vengar

DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje sveta KS Ljubno
2. Nov odlok volitve v svete KS o določitvi števila članov svetov krajevnih skupnosti in 

volilnih enot za volitve v svete krajevnih skupnosti v občini Radovljica
3. Potrditev višine najemnin grobov in pokopaliških objektov za leto 2025
4. Aktualno delo in začeti projekti
5. Prispela pošta                                                                              
6. Razno 

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red.

SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno.

K 1. točki: Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje sveta KS Ljubno

G. Dejan Šparakl predlaga potrditev zapisnika 13. redne seje sveta KS Ljubno.

SKLEP: Člani sveta soglasno potrdijo zapisnik. 

K 2. točki: Nov odlok volitve v svete KS o določitvi števila članov svetov krajevnih
skupnosti in volilnih enot za volitve v svete krajevnih skupnosti v občini Radovljica

Glede na to, da se ukinjajo volilne enote, se lahko zgodi, da bodo vsi člani iz enega kraja.
Na število volilnih enot KS ne more vplivat. Število članov naj ostane 9, tako kot je sedaj. 

SKLEP: Člani sveta soglasno potrdijo, da ostane 9 članov sveta KS Ljubno in ena volilna
enota 
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K 3. točki: Potrditev višine najemnin grobov in pokopaliških objektov za leto 2025

G. Dejan Šparakl prebere nove predlagane cene najemnin grobov in pokopaliških objektov,
ki jih predlaga občina. Strošek prvega pokopa je ukinjen. Spremeni se tudi strošek najema
poslovilnih vežic. 
Ga.  Pavla  Bassanese vpraša,  če  bo še  vedno veljala  cena najema poslovilnih  vežic  s
samoprispevkom. Člani predlagajo, da cene s samoprispevkom ostanejo nespremenjene.

G. Dejan Šparakl meni, da je zaradi vse večjih stroškov (električna energija, komunala,...)
potrebno po nekaj letih spremeniti omenjene cene in pri tem pove, da je bil  prisoten na
sestankih na občini, kjer so bile KS predstavljeni izračuni stroškov preteklih let za vsako KS
posebej.

G. Vilko Praprotnik omeni, da je visok strošek za vodo na pokopališču Ljubno. Preverili
bodo, če je kje napaka na vodovodnem omrežju. V Otočah je cena vode bistveno nižja.
Odkar je bil zgrajen namakalni sistem na mesto za raztros je res poraba vode nekoliko višja,
ne more pa toliko odstopati kot pred tem. Člani sveta predlagajo, da se cene zaokrožijo na
okrogle številke (najemnina za enojni grob 23 eur, dvojni grob 47 eur, trojni grob 70 eur).
G.  Matjaž  Toman  pove,  da  je  včasih  problem  za  pogreb  dobiti  nekoga,  za  nošenje
slovenske zastave.  Zato predlaga,  da se to dogovori  s  pogrebnikom. G. Dejan Šparakl
odgovori, da se s tem bremeni svojce pokojnega in se zaenkrat zagotovi nekoga, kot je
običajna praksa. 
G. Dejan Šparakl pove, da je KS Ljubno edina v občini,  ki ob pogrebih kupuje ikebane.
Vpraša, če s tem nadaljujejo. Člani sveta predlagajo, da tako ostane. 
G. Matjaž Toman pove, da je zelo slabo ozvočenje na pogrebih in da bi ga bi bilo potrebno
zamenjati. Pridobi naj se predračune za brezžično ozvočenje. 

SKLEP: Člani sveta soglasno potrdijo nove cene najemnin grobov in pokopaliških objektov.
Potrdijo tudi, da cene najema poslovilnih vežic s samoprispevkom ostanejo nespremenjene.

K 4. točki: Aktualno delo in začeti projekti

- Ureditev makadamske poti na ljubenskem polju se bo pričela takoj, ko se uredijo 
vremenske razmere (obilno deževje) 

- V Otočah se je pri cipresah dosula zemlja, posušena cipresa je bila zamenjana

-  Menjava strešne kritine na poslovilnih vežicah v Otočah se bo začela v mesecu aprilu ali v
začetku maja ker se za izdelavo ravne strehe za izbrano kritino potrebuje lepo in suho 
vreme.

- Jašek v Otočah se pregleda zakaj ropota

- Zalivke asfalta po vseh krajih KS

- Pešpot Kalan - Stoilov preveri se lastništvo koliko je občinskega dela poti na trasi. 
(dogovor in ogled g. Remec) utrdila in nasula bi potem komunala Radovljica. 

- Brežina pri uvozu za Hrastnikom proti Kalanu v skali se počisti in uredi zaraščeno 
vegetacijo. G. Dejan Šparakl se dogovori z. g. Remcem, da to uredi komunala Radovljica. 
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- Nova svetilka pri krajanki, kjer je tudi na tem delu neosvetljena peš pot proti Luku. Z G. 
Štefelinom se poišče primerno lokacija za namestitev svetilke, prav tako tudi za novo 
svetilko pri Kalanu.

K 5. točki: Prispela pošta

Vabilo na redni občni zbor Planinskega društva Radovljica 
Vabilo na 130-letnico Planinskega društva Radovljica
Krajan je poslal zahtevo po informaciji javnega značaja – Zakaj se je podpisala pogodba s
pogrebno službo Navček d.o.o.. Želi pridobiti vse zapisnike od 1. 11. 2018 do 18. 7. 2019.
Tudi letos se bomo pridružili vsakoletni akciji očistimo občino Radovljica, ki bo v soboto, 5.4.
ob 9. uri. 

SKLEP: Člani sveta soglasno potrdijo, da se KS priključili  čistilni  akciji  in k sodelovanju
povabi vse krajane in društva v KS.

K 6. točki: Razno

- Meritve na lokaciji vaško jedro Vaška lipa Ljubno – župana prosijo za pojasnilo
G. Vilko Praprotnik zastavi vprašanje županu. Le-ta razloži, da je postopek na sodišču, ki
ugotavlja koliko komu pripada stavnega zemljišča ob stavbi. Zemlja je sicer v lasti Občine
Radovljica. G. Toman želi podrobnejša pojasnila, kdo ima pravico do odkupa. Občina je
predlagatelj projekta Vaška lipa Ljubno (pripravljen idejni načrt). 
- G. Milan Potočnik sanacija ceste Otoče – Mišače – župan odgovori, da se cesta sedaj tam
sanira.  V  letošnjem letu  proračun tega ne  predvideva.  Rekonstrukcija  železniške proge
Podnart – Otoče je prioriteta. Ostalo ne bo v tem letu. 
- G. Miran Dežman vpraša zakaj je bila na Posavcu odstranjena osvetljena tabla za prehod
za pešce – cesta je državna. Se bo župan pozanimal zakaj je bila odstranjena in kdo jo je
odstranil. 
- G. Dejan Šparakl - Športno igrišče Posavec – vodovarstveno področje. Župan odgovori,
da se je pozanimal in da gradnja športnega igrišča na tem mestu ni možna. Lahko se poišče
in predlaga drugo zemljišče. G. Dejan Šparakl pove, da si športno igrišče na Posavcu že
dolga leta želijo številne generacije otrok in mladine. 
-  G.  Matjaž Toman -  Optika do Otoč – občina  ne sodeluje  s  Telekomom, ker  zahteva
sanacijo celotne ceste. Župan pove, da ima Telekom pogodbo, kjer je to specificirano. Vsak
poravna svoj delež. Rune naj bi odstopil od projekta, ker ni inštalacij, ki bi jih lahko uporabili.
Ga. Pavla Bassanese vpraša,  če Telekom nosi  vse stroške izgradnje ali  si  to delijo vsi
operaterji.  Strošek  izgradnje  prevzame  Telekom,  potem  pa  oddaja  v  uporabo  ostalim
operaterjem. 
- G. Vilko Praprotnik - Prevzem kanalizacije na Komunalo Radovljica? – župan pravi, da se
čaka krajane. Ni načrtov, predlaga, da se pogleda stanje in narediti prevzem. Ko bo prišla
pobuda s strani KS se bo postopek začel. 
- G. župan pove, da je potrebno odstraniti dotrajana igrala pri šoli in da se poda predlog za
nova igrala. Ravnatelj se je odločil, da bo šola sofinancirala nakup novih igral. Vodja enote
naj pove kakšna igrala bi imeli. Župan vpraša, če bi KS sofinancirala. 
- G. Vilko Praprotnik vpraša koliko denarja je na voljo za investicije. G. Dejan Šparakl bo 
pripravil poročilo. 
- Ga. Pavla Bassanese vpraša kaj se dogaja z zidom pri Ambrožiču? Občino Radovljico se 
prosi za informacije. 
- Krajan bi rad zamenjal prazen enojni grob za drugega. Na podlagi poslane prošnje se mu 
to ugodi. 
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Seja je bila zaključena ob 20:55 uri.

Zapisala: Ana Cestnik Razboršek

4

Dejan Šparakl

Predsednik KS Ljubno
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